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PAR KO TU DOMĀ?

Kāpēc tam, ko es skatos vai klausos, ir tik 
liela nozīme? Tas taču nevienam nekaitē.

— NEKAITĪGAIS NO HELSINKIEM
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Dārgais Nekaitīgais,
Viss, ko tu skaties vai klausies, 

ietekmē to, ko tu domā, jūti un kā 

tu rīkojies. Un tas ietekmē to, par 

kādu cilvēku tu kļūsti.

Lai kļūtu par sevis vislabāko 

versiju, skaties un klausies tikai 

vislabākās lietas. Mums ir mācīts 

tiekties pēc tā, kas ir „tikumīgs, 

jauks, labi novērtēts vai uzslavas 

vērts” (Ticības apliecinājumi 1:13). 

Un mēs varam zināt, ka kaut kas ir 

labs, ja tas mūs mudina darīt labu 

un „ticēt Kristum” (Moronija 7:16). 

Tam, ko tu skaties vai klausies, ir tik 

liela nozīme, jo tev ir liela nozīme.

Ar mīlestību,

Tavs Draugs

Labu mediju pārbaude
Izmanto šo sarakstu, lai pārliecinātos, ka tu savām 

satriecošajām smadzenēm sniedz tikai lielisku 

informāciju no medijiem!

Tā māca man labas lietas.

Tā palīdz man ievērot Dieva baušļus.

Tā mani iedvesmo darīt labu.

Tā ir cieņpilna un atbilst manas ģimenes standartiem.

Tā ir pacilājoša un liek man justies labi.


